
Protokół Nr XXVIII/2012
z XXVIII Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu12 lipca 2012 roku w sali

Urzędu Miejskiego, Stary Rynek 1.
Ustawowa liczba Radnych      – 21 
Obecnych na Sesji Radnych   – 21

          Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Informacja o stanie utrzymania miejskich terenów zielonych.

4. Informacja na temat ulg,  odroczeń , umorzenia i rozłożenia na raty zaległości 

    podatkowych i opłat za 2011 rok dla osób prawnych i fizycznych oraz 
jednostek 

    nie posiadających osobowości prawnej wraz z wykazem, kwotami i 
uzasadnieniem.

5. Rozpatrzenie uchwał: 

    1/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2012 rok,

    2/ w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na pokrycie 
deficytu 

        budżetowego oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów,

    3/ w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta 
        Łowicza, obszar urbanistyczny Śródmieście z wyłączeniem terenów 
zamkniętych,
        w rejonie ulicy Zduńskiej,

6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
7. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
8. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
9. Zakończenie obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad XXVIII Sesji 
został przesłany wszystkim zaproszonym.
Radni uwag oraz innych propozycji nie zgłosili.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że porządek Sesji 
zostaje przyjęty bez zmian.
Na Sekretarza XXVIII Sesji zaproponował Radnego Jacka Haczykowskiego, 
który wyraził zgodę.                               

Ad. 3
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Informację o stanie utrzymania miejskich terenów zielonych – przedstawił Pan 
Grzegorz Gawroński Z-ca Naczelnika Wydziału Spraw Komunalnych.

( stanowi załącznik)

Pytań, uwag nie zgłoszono. 
Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawił  Przewodniczący  
Komisji Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji  Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Radna Wanda  
Białas. 

( stanowi załącznik)
Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła  do 
wiadomości przedłożoną informację. 

Ad. 4

 Informację na temat ulg, odroczeń, umorzenia i rozłożenia na raty zaległości 
podatkowych i opłat za 2011 rok dla osób prawnych i fizycznych oraz jednostek 
nie posiadających osobowości prawnej wraz z wykazem, kwotami i 
uzasadnieniem
- przedstawiła Pani Maria Kotlarska główny specjalista Wydziału Finansowego.

( stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa - poinformował, że informacja ta 
była tematem wspólnego posiedzenia komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta i 
Komisji Budżetu
 i Finansów i została przyjęta bez uwag. 

Radni uwag ,pytań nie zgłosili. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła  do 
wiadomości przedłożoną informację. 

Ad. 5 

Rozpatrzenie uchwał: 

1/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2012 rok

– przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.
    ( stanowi załączniki)
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Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący  
Komisji Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Radna Wanda  
Białas. 

    ( stanowią załączniki)
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie proponowanej 
uchwały:

21 „za", 0 „ przeciw”, 0 „wstrzymujących"
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu 
przyjęła jednogłośnie

     U c h w a ł ę Nr XXVII/195/2012

2/ Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
bankowego na pokrycie deficytu budżetowego oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych pożyczek
 i kredytów– przedstawi Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

    ( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący  
Komisji Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Radna Wanda  
Białas. 

    ( stanowią załączniki)
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie proponowanej 
uchwały:

 16„za", 3 „ przeciw”, 2 „wstrzymujących"
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu 
przyjęła większością głosów. 

     U c h w a ł ę Nr XXVII/196/2012

3/ Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Łowicza, obszar urbanistyczny Śródmieście z 
wyłączeniem terenów zamkniętych, w rejonie ulicy Zduńskiej przedstawi Pani  
Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.

    ( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący  
Komisji Radny Jacek Haczykowski .
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Radna Wanda  
Białas. 

    ( stanowią załączniki)
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie proponowanej 
uchwały:
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 20„za", 1 „ przeciw”, 0 „wstrzymujących"
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu 
przyjęła większością głosów. 

     U c h w a ł ę Nr XXVII/197/2012

Ad.6
 Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami 
– przedstawi Burmistrz Miasta Pan Krzysztof Jan Kaliński.
Radni pytań uwag nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła do 
 wiadomości przedłożoną informację.
Ad.7
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że odpowiedzi na interpelacje 
i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji zostały udzielone w odpowiednim 
terminie.
Radna Ewa Zbudniewek- zwróciła się z prośbą do Burmistrza by w przyszłości przy 
nagradzaniu wpisywać dedykację na firmowym papierze a nie dokonywać wpisu na 
tzw. kolanie jak to miało miejsce w Galerii Browarna. 
Radny  Ryszard  Szmajdziński  -  na  poprzedniej  Sesji  pytał  o  rozstrzygnięcie 
przetargu na  
ul. Konopnickiej oraz o kwotę, jaka wpłynęła od osób handlujących w Boże Ciało i  
jaką kwotę zarobił klub Sportowy „Pelikan” i „ Księżąk”?
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta-  poinformował,  że  wystąpił  do  Klubu 
„Pelikan”  
i  „Księżak”  pismem  o  podanie  uzyskanego  dochodu,  odpowiedź  jeszcze  nie 
wpłynęła. Nadmienił, że Kluby tak samo jak każdy inny najemca nie ma obowiązku 
przedstawienia dochodu i rozliczenia się to nie jest dotacja.
Jeśli chodzi o przetarg na ul. Konopnickiej to w dniu 30 maja br. otwarto dwie złożone 
oferty ·z łowickiego „PRID” i kutnowskiego „Traktu”.  W dniu 26 czerwca br. Burmistrz 
przedłużył  termin  związania  ofertą  i  zwrócił  się  o  dostarczenie  w  ciągu  3  dni 
dodatkowych  dokumentów.  Z powodu analiz  prawnych  termin  przedłużono do 30 
lipca br. 
W dniu 26 lipca obie firmy złożyły oświadczenie o przedłużeniu terminu związania 
ofertą
 i w dniu 5 lipca br. Burmistrz dokonał wyboru oferty PRID. Dnia 10 lipca została 
podpisana umowa i PRID już przystąpił do prac w ul. Konopnickiej. 
Radny Ryszard Szmajdziński – przypomniał, że pytał również o dochody uzyskane 
przez miasto w Boże Ciało z tytułu handlu i sprzedaży alkoholu?
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta-poinformował,  że  Łowicki  Ośrodek 
Kultury
 w Łowiczu wydzierżawił miejsca do handlu na ul Kaliskiej i ul. Starzyńskiego dwóm 
Klubom Sportowym „Pelikan” i „Księżak”. 
Radny Ryszard Szmajdziński – stwierdził, że albo Burmistrz nie zrozumiał pytania 
albo  doszło  do  złamania  prawa,  bowiem zezwolenie  na  sprzedaż alkoholu  może 
wydać tylko Burmistrz Miasta, nie można tego zadania scedować na kluby. 
Jeśli  tego pozwolenia  nie  wydał  Burmistrz  tylko kluby Sportowe to  jego zdaniem 
doszło do złamania prawa. 
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Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta-  stwierdził, że pozwolenie na sprzedaż 
alkoholu zostało wydane przez Urząd Miejski.   Dalsze kwestie wyjaśni Pani  Alina 
Guszlewicz Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych i Działalności Gospodarczej. 
Przewodniczący  Rady H.  Zasępa –  odczytał  pismo z  Klubu  Gazety  Polskiej  w 
Łowiczu skierowane do Prokuratury i do wiadomości Rady Miejskiej w Łowiczu. 

( stanowi załącznik)

Radny Ryszard Szmajdziński – stwierdził, że w powyższym piśmie określono 
kryteria, jakie powinien spełniać Dyrektor Łowickiego Ośrodka Kultury. Jego zdaniem 
nie musi być koniecznie wierzący, powinien być mądry a taki Dyrektor w ŁOK właśnie 
jest. 
Przewodniczący Rady H. Zasępa- nadmienił, że współautorem książki i autorem 
plakatu na okładce książki był Pan Jacek Rutkowski. 
Radna Jolanta Głowacka – stwierdziła, że w Polsce był taki czas i należy to 
przekazywać uczniom. 
Przewodniczący Rady H. Zasępa- stwierdził, że jest to wydawnictwo typu 
monograficznego i nie można zatajać tego, co wówczas w Polsce było. 
Radna Ewa Zbudniewek – poinformowała, że wiele osób kończyło szkołę, studia w 
czasach PRL-u, kiedy orzeł nie miał korony a w klasach szkolnych wisiały portrety 
Bieruta. 
Co zaś do rzetelności autora pisma z Klubu Gazety Polskiej to można się przekonać 
o tym 
 w kościele Ojców Pijarów? Na tablicach, na które składało się społeczeństwo 
łowickie miał widnieć napis „przyjaciele” a widnieje napis „Wojciech Gędek”. 
Radny Michał Trzoska – w imieniu własnym i swojej narzeczonej zaprosił 
wszystkich Radnych (rozdając każdemu zaproszenie) oraz pracowników Urzędu 
Miejskiego na swój ślub w dniu 25 sierpnia 2012r. do Bazyliki Katedralnej. 
Przewodniczący Rady H. Zasępa- zaprosił Radnych do udziału w uroczystościach 
patriotyczno - religijnych w dniu 1 i 15sierpnia.
Pani Alina Guszlewicz Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych i Działalności 
Gospodarczej- poinformowała, że do Urzędu Miejskiego w Łowiczu wpłynął jeden 
wniosek o wydanie zezwolenia na sprzedaż alkoholu w Boże Ciało, z tego tytułu do 
kasy miejskiej wpłynęło 43, 75 zł.
Radny Robert Wójcik – zapytał czy nie jest tajemnicą, kto złożył wniosek o wydanie 
zezwolenia na sprzedaż alkoholu?  
Pani Alina Guszlewicz Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych i Działalności 
Gospodarczej - poinformowała, że rejestr działalności gospodarczej jest jawny, 
natomiast jeśli chodzi o informację o zezwoleniu, to należy wystąpić z wnioskiem o 
udostępnienie informacji publicznej podając w uzasadnieniu interes prawny. 
Radny Ryszard Szmajdziński – stwierdził, że takie uzasadnienie jest kuriozalne.

Ad.8
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Przewodniczący Rady Miejskiej -poinformował, że termin następnej Sesji Rady 
Miejskiej planowany jest na dzień 30 sierpnia 2012 roku godz.l3-ta z następującymi 
tematami:

1. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o. o. 
2. Informacja o działalności Związku Międzygminnego „Bzura” na rzecz 
budowy Regionalnego Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w 
Piaskach Bankowych. 
Wiceprzewodniczący Rady Władysław Michalak – przedstawił planowane 
posiedzenia 
Komisji w miesiącu sierpniu br. 

( stanowi załącznik)
Ad.9.
Na tym zakończono obrady XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała: Sekretarz Sesji: Przewodniczący Rady: 

  J. Kardjalik Jacek Haczykowski  Henryk Zasępa
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